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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2015/16:597 Jämställdhet på riktigt

Enligt DN har polisen i Stockholm mörklagt omfattande sexuella övergrepp på 
unga flickor under festivalen We are Sthlm 2014 och 2015. Könssegregation av 
publiken övervägdes, och personal fick i uppdrag att ta kontakt med tjejer och 
värna dem.  

Kvinnor har kämpat i århundraden för sina rättigheter att vistas i de offentliga 
miljöerna på samma villkor som män. Att nu vrida klockan tillbaka, och ens 
överväga att dela upp publiken på festivalen We are Sthlm beroende på kön för 
att flickor och kvinnor ska slippa sexuella trakasserier, är självfallet helt 
oacceptabelt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsministern:

 

Vad avser statsministern och den så kallade feministiska regeringen att vidta för 
åtgärder för att säkerställa alla medborgares lika rättigheter oavsett kön?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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